
                                        Referat fra 

            Generalforsamlingen i Nordmarken Vand a.m.b.a 

 
Generalforsamlingen blev afholdt torsdag d. 23-05- 2018 på hotel Søfryd i  

Jyllinge kl. 19.30 

 

Dagsorden:  

                      1.  Valg af dirigent 

                      2.  Bestyrelsens beretning om det foregående år 

                      3.  Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse 

                      4.  Budget for det kommende år forelægges til godkendelse 

                      5.  Behandling af indkomne forslag 

                      6.  Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

                      7.  Valg af revisorer 

                      8.  Eventuelt 

 

 

Ad. 1             Bjarne Knudsen blev valgt som dirigent. 

                      Dirigenten  konstaterede ifølge vedtægterne, at generalforsamlingen 

                      var lovlig indvarslet. 

                      Samtidig blev det oplyst, at der var 15 stemmeberettiget og 0  

                      fuldmagter. 

                      Der var ligeledes inviteret gæster : Erik Hedegård fra Jyllinge 

                      Vandværk; Erik Krøll fra Værebro Vandværk samt Vinni Lindberg 

 

Ad. 2             Formanden forelagde bestyrelsens beretning, som blev enstemmig 

                      Godkendt uden bemærkninger. 

                        

Ad. 3            Kassereren fremlagde regnskabet, som blev enstemmig godkendt 

                     Uden bemærkninger. 

  

Ad. 4           Budgettet for det kommende år blev gennemgået. 

                     

                   Erik Lindegård spurgte til antal antenner som er nødvendig for at  

                   Kunne aflæse de nye vandmålere. Det blev oplyst, at man regner med 

                   3stk. Thomas Bowley gav udtryk for, at det måske var i underkanten. 

                   Der vil blive opsat en enkel antenne på Lønager som det første. 

                   Budgettet blev herefter vedtaget.  

                     

Ad. 5          Der var ingen indkomne forslag. 

 



Ad. 6          På valg til bestyrelsen var : Ole Viborg og Steen Vindt. 

                   De blev enstemmig valgt.  

                   Som suppleant blev Thomas Bowley enstemmig valgt.  

                    

Ad. 7         Til revisor blev Bjarne Knudsen enstemmig valgt. 

                   

Ad. 8         Formanden orienterede om bestyrelsens virksomhedsbesøg 

                  hos Kamstrup det . Samtidig oplyste Ole Viborg om det  

                  optiske måleinstrument. 

                  Bjarne Knudsen spurgte om man kan få et nyt password, 

                  Peter Toft oplyste, at man godt kan få et nyt på dansk. 

 

 

Formanden afsluttede herefter generalforsamlingen 2018-05-25 

                  

Dirigenten takkede generalforsamlingen for god ro og orden. 

 

 

 

 

 

Dirigent:   Bjarne Knudsen                            Referent:  Søren Bertelsen 

 

 

 

 

  

       

         

                      

                  

  

                        

                        

    


